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Protokoll 12/2020

fört vid Södermalms stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 17 december 2020 kl. 17:30-18:30, Göta Ark, 
Medborgarplatsen 25 - stängt för allmänheten

Ledamöter Christoffer Järkeborn (M) Ordförande
Anders Göransson (S) Vice ordförande
Filip Solsjö (M)
Harald Eriksson (M)
Anders Karlsson (M)
Anne-Lie Elfvén (L)
Anna-Klara Müntzing (MP)
Lars Rottem Krangnes (C)
Britten Lagerkvist Tranströmer (S)
Magnus Nilsson (S)
Charlotte Lilja Pittuco (V)
Christina Wallmark (SD)
Elis Wibacke (V) ersätter Birgitta Sevefjord (V)

Ersättare Eva Runvald (M)
Britt Haselwanter (M)
Roslana Cederhage (M)
Anton Johansson (L)
Magnus Palm (MP)
Ashna Ibrahim (C)
Frida Bondesson (KD)
Cassandra Solback (S)
Ulf Wester (SD)
Antonia Simon (FI)

Övriga närvarande Cecilia Bross (Lärarförbundet) Personalföreträdare
Ulf Fogelström (SSR) Personalföreträdare
Ann-Christine Jenvén Stadsdelsdirektör
Maria Engfors Nämndsekreterare
Anna Remmets Ersättare nämndsekreterare

Justerare Christoffer Järkeborn (M), Elis Wibacke (V)

Datum för justering 2020-12-21

Paragraf §20

Sekreterare Anna Remmets
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§ 20
Medborgarförslag angående förbättringar av badbrygga 
på Reimersholme 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2020/722

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.
 

Särskilt uttalande
Christoffer Järkeborn m.fl. (M), Anne-Lie Elfvén (L), Anna-Klara 
Müntzing (MP) och Lars Rottem Krangnes (C) lämnar ett särskilt 
uttalande från majoriteten (bilaga).
 

Ersättaryttrande
Frida Bondesson (KD) ställer sig bakom det särskilda uttalandet 
från majoriteten.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag angående 
förbättringar av en badbrygga på Reimersholme.

Stadsdelsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då förslaget 
bidrar till att öka vistelsevärdet på platser vid vattnet. Förvaltningen 
konstaterar dock att det råder badförbud vid den aktuella bryggan, 
eftersom vattenområdet här är klassat som hamnområde. 
Förvaltningen kan med anledning av detta inte genomföra åtgärder 
som uppmuntrar och underlättar för bad från bryggan.

Förvaltningen arbetar med att utveckla och renovera befintliga 
bryggor samt tillföra nya bryggor längs stadsdelsområdets stränder. 
Gällande utveckling av befintliga bryggor görs detta exempelvis 
genom att förse betongbryggor med trätrall och bänkar. Detta 
genomfördes bland annat på en brygga på södra Reimersholme 
under förra året, 2019. Dessutom har förvaltningen under året 
tillfört bänkar och bord i trä vid en brygga på Reimersholmes norra 
sida. De nya utemöblerna på bryggan används och uppskattas av 
bland annat boende från intilliggande äldreboende. Under 
innevarande år har förvaltningen även tagit över ansvaret för en ny 
träbrygga, tillgänglig för allmänheten, vid den västra delen av 
Anders Reimersväg på Reimersholme från idrottsförvaltningen.
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Med anledning av de tre nyligen genomförda insatserna på 
Reimersholme konstaterar förvaltningen att åtgärder för att 
tillgängliggöra närheten till vattnet i närtid bör fokusera på andra 
platser längs strandlinjerna inom stadsdelsområdet. Förvaltningen 
tar dock till sig förslaget om en utveckling vid bryggan inför en 
eventuell framtida insats.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
 
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2020/722-6 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

angående förbättringar av badbrygga på Reimersholme
 SÖD 2020/722-6.1 Bilaga 1 Medborgarförslag SÖD 2020-

722 
 SÖD 2020/722-6.2 Bilaga 2 Bild på bryggan
 SÖD 2020/722-6.3 Bilaga 3 Karta med placering av bryggan



Bilaga § 20 - särskilt uttalande majoriteten

Södermalms stadsdelsnämnd
 

2020-12-17

Ärende 20 – Medborgarförslag angående 
förbättringar av badbrygga på 
Reimersholme

Christoffer Järkeborn, m.fl. M
Anne-Lie Elfvén, L
Anna-Klara Müntzing, MP
Lars Rottem Krangnes, C
Frida Bondesson, KD

Särskilt uttalande

Vi vill skapa fler solbryggor och badplatser på Södermalm och detta är något vi gör succesivt. 
Det är positivt att vi på Reimersholme i närtid har upprustat en av bryggorna samt genomfört 
förbättringar och tillfört bord och bänkar vid en annan brygga på Reimersholme. Med 
anledning av de åtgärder som vi redan har vidtagit på Reimersholme så behöver vi använde 
våra resurser till att fokusera på andra platser längs strandlinjerna inom stadsdelsområdet. 

Vi skulle gärna se att staden ser över badförbuden som rådet på olika delar på Södermalm. Vi 
tycker att dessa regler, på vissa platser, känns föråldrade och vi skulle snarare vilja skapa fler 
platser där man får bada på Södermalm. 
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